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RADA POWIATU KARKONOSKIEGO 

VII KADENCJA 

 

PROTOKÓŁ 

z VIII SESJI   

Rady Powiatu Karkonoskiego 

 

 

która odbyła się w dniu 30 października 2024 roku 

w Transgranicznym Centrum Zarządzania Kryzysowego 

w Starostwie Powiatowym w Jeleniej Górze 
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od godz. 1000 do godz. 1206 
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Ad.1. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła  

VIII Sesję Rady Powiatu Karkonoskiego. Przewodnicząca stwierdziła na podstawie listy 

obecności, że w sesji uczestniczy 17. radnych, zatem rada posiada zdolność uchwałodawczą 

wymaganą art. 13 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym. Posiedzenie jest prawomocne 

i rada może podejmować prawomocne decyzje. Lista obecności stanowi załącznik 

nr 1. do niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, przywitała radnych, Starostę 

oraz pozostałych Członków Zarządu, a także  dyrektorów jednostek i wydziałów. Przywitała 

również Kapitana Drużyny Klubu Sportowego „FC Karpacz” Wiktora Tylczyńskiego, który na 

obecnej sesji odbierze Puchar FAIR-PLAY. 

  

Obsługę prawną sesji zapewniła radca prawny Angela Mruk-Nowak. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka, poinformowała o obowiązku 

stosowania przez Starostwo Powiatowe w Jeleniej Górze przepisów Rozporządzenia Ogólnego 

Parlamentu Europejskiego w sprawie Ochrony Osób Fizycznych i zwróciła się do radnych, aby 

w swoich wystąpieniach nie ujawniali danych osobowych osób, do których rozporządzenie ma 

zastosowanie. 

 

Ad.2. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że sesja została 

zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy o samorządzie powiatowym.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że                           

w ustawowym terminie przekazany został radnym porządek obrad wraz z materiałami na sesję 

i zwróciła się do radnych z pytaniem, czy do przedstawionego porządku obrad są  wnioski lub 

uwagi. 

 

Wicestarosta Karkonoski Mirosław Górecki poinformował, iż wnosi o rozszerzenie porządku 

obrad poprzez dodanie punktu dotyczącego  podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

 

W związku z brakiem innych wniosków i uwag do porządku obrad Przewodnicząca Rady 

poddała pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osoba,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że wniosek został przyjęty.  
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Przewodnicząca Rady przedstawiła zmieniony porządek obrad.  

 

Porządek obrad po zmianie: 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad.  

3. Wręczenie przez Przewodniczącą Rady i Starostę Karkonoskiego „Pucharu  

         FAIR-PLAY” za najlepsze wyniki we współzawodnictwie drużyn piłki  

         nożnej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 

w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Karkonoski w roku szkolnym 

2023/2024. 

         DRUK NR VIII/1/2024   

5. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  „Programu współpracy Powiatu Karkonoskiego 

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami w 2025 roku”. 

         DRUK NR VIII/2/2024 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej powiatu karko-

noskiego. 

          DRUK NR VIII/3/2024 

7.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu karkonoskiego na   

     2024 rok. 

         DRUK NR VIII/4/2024 

    8.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Województwa  

         Dolnośląskiego. 

         DRUK NR VIII/5/2024 

9. Informacja Starosty Karkonoskiego z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 

2023 przez zobowiązanych do tego pracowników samorządowych. 

10. Informacja Przewodniczącej Rady Powiatu Karkonoskiego z analizy oświadczeń mająt-

kowych za rok 2023 złożonych przez radnych.  

11. Zatwierdzenie protokołu z VI sesji Rady   Powiatu Karkonoskiego. 

12. Sprawozdanie  Starosty  Karkonoskiego  z  prac  Zarządu  w  okresie  

      międzysesyjnym. 

13. Sprawozdanie Przewodniczącej Rady oraz Przewodniczących Komisji z działalności         

w okresie międzysesyjnym. 

14. Interpelacje i zapytania. 

15. Wnioski i oświadczenia radnych.  

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie 

zmieniony porządek obrad. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 
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Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

Przewodnicząca stwierdziła, że porządek obrad po zmianie został przyjęty.  

Porządek obrad stanowi załącznik nr 2. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.3. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 3. porządku obrad - Wręczenie przez Przewodniczącą Rady i Starostę Karkonoskiego 

„Pucharu FAIR-PLAY” za najlepsze wyniki we współzawodnictwie drużyn piłki nożnej. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego oraz Starosta Karkonoski wręczyli Puchar 

FAIR-PLAY.  W imieniu Stowarzyszenia Klubu Sportowego „FC Karpacz” puchar odebrał 

Kapitan Drużyny Wiktor Tylczyński.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 3. porządku obrad. 

 

Ad.4. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 4. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie przyjęcia Informacji            

o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Karkonoski w roku szkolnym 2023/2024. 

   

Dyrektor Wydziału Oświaty i Zdrowia – Sylwester Urbański przedstawił Informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Karkonoski w roku szkolnym 2023/2024. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia Informacji                  

o stanie realizacji zadań oświatowych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat 

Karkonoski w roku szkolnym 2023/2024. 

    

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  
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Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 4. porządku obrad. 

 

Ad.5. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 5. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie uchwalenia  „Programu 

współpracy Powiatu Karkonoskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami         

w 2025 roku”. 

 

Powiatowy Rzecznik Konsumentów Michał Słomski przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Przewodnicząca Komisji Kinga Nowak          

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia  „Programu 

współpracy Powiatu Karkonoskiego z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami         

w 2025 roku”. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  17 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymało się -    0 osób. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 5. porządku obrad. 

 

Ad.6. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 6. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie zmian wieloletniej 

prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały.  
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Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, że w związku z dyskusją nad projektem uchwały na 

Komisji Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu z zadowoleniem przyjął wypracowany na 

komisji kompromis, w szczególności dotyczący ronda w Łomnicy i ma nadzieję, iż zadanie to 

zostanie uwzględnione w przyszłorocznym budżecie powiatu. Niemniej jednak zdaniem 

radnego, źle się dzieje, że kolejne środki finansowe przesuwane są na przyszły rok. Oznacza to 

opóźnienia w realizacji wielu inwestycji na terenie powiatu. Takim przykładem jest droga           

w Janowicach Wielkich, gdzie postęp prac w tym miejscu jest bardzo znikomy. Być może jest 

to spowodowane zbyt dużą ilością robót budowlanych na rynku, a ograniczoną liczbą 

wykonawców. Życzył Zarządowi Powiatu większej sprawności w realizacji zadań 

inwestycyjnych na terenie powiatu, aby przesuwanie środków finansowych na kolejne okresy 

były jak najmniejsze. Poinformował, że Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wstrzyma się 

w głosowaniu nad omawianym projektem uchwały. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu karkonoskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  13 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    4 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 6. porządku obrad. 

 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 7. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały  w sprawie zmian w budżecie powiatu 

karkonoskiego na 2024 rok. 

 

Skarbnik Powiatu Karkonoskiego Małgorzata Jarosz-Nowosielska przedstawiła projekt 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 
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- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

opinia komisji jest pozytywna. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta zwrócił się z pytaniem, czy w związku z realizacją zadań związanych 

z utworzeniem rond, powiat zwracał się do Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa                          

o przekazanie działek na cele publiczne, gdyż środki w kwocie 160.000 zł można by było 

zagospodarować w inny sposób. Ponadto zwrócił uwagę, że w wielu wcześniej realizowanych 

zadaniach Zarząd często przenosił środki finansowe. Zwrócił uwagę, że w budżecie na rondo 

w Łomnicy zarezerwowano kwotę 2.844.000 zł. Z tego powiat dokładał 83.593 zł. Pozostałe 

środki pochodziły z sejmiku i funduszu covidowego. Po przetargu, który został unieważniony 

najkorzystniejsza oferta opiewała na kwotę 5.287.521,85 zł. Dzieląc tą kwotę kluczem 

wynikającym z umowy Sejmikiem, to 52%, które było po stronie powiatu dawało kwotę 

1.264.984,16 zł.  Dodał, że to nie jest kwota, która przy dobrej woli Zarządu mogłaby być 

finansowana przez powiat. Liczył, że to zadanie będzie zrealizowane. Zdaniem radnego szkoda 

czasu, albowiem jest pełna dokumentacja projektowa, odbył się przetarg, a wystarczyło jedynie 

znaleźć brakujące środki i można by jeden z wielu elementów służących poprawie 

bezpieczeństwa w powiecie zrealizować. Ma nadzieję, że Zarząd z większą determinacją 

przystąpi do realizacji tego zadania w przyszłym roku, gdyż wybudowanie dwóch rond tj.               

w Kowarach i Łomnicy są istotnymi inwestycjami na rzecz poprawy bezpieczeństwa na 

drogach powiatowych. Poinformował, że Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość wstrzyma się 

od głosu w sprawie przedmiotowego projektu uchwały. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Artur Smolarek poinformował, że ubolewa, iż przedstawiony 

projekt uchwały dokonuje swoistej egzekucji zadania na projektowane drogi relacji Dziwiszów 

– Płoszczyna. Droga ta jest bardzo istotna zarówno dla mieszkańców Dziwiszowa, Płoszczyny, 

jak i innych pobliskich miejscowości dla skrócenia drogi w kierunku Jeleniej Góry. Dodał, że 

przedmiotowa droga po ostatniej powodzi uległa dalszej degradacji powodując zalanie kilku 

posesji. 

 

Radny Jarosław Kotliński poprosił o doprecyzowanie uzasadnienia projektu uchwały                         

w punkcie dotyczącym budowy ulicy Górnej w Siedlęcinie, gdyż znajduje się tam informacja 

dotycząca decyzji Prezydenta Wrocławia. Być może dotyczy to działki gruntu, dla której 

właścicielem jest miasto Wrocław. Jeżeli tak jest, to może podobna sytuacja jest w innych 

inwestycjach i wówczas miasto Wrocław jako bardziej zasobny samorząd mógłby wesprzeć        

w warunkach popowodziowych Powiat Karkonoski.   

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian           

w budżecie powiatu karkonoskiego na 2024 rok. 
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W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  11 osób, 

przeciw  -    2 osoby,  

wstrzymały się -    4 osoby. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 7. porządku obrad. 

 

Ad.8. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji        

punktu 8. porządku obrad, dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

 

Dyrektor Wydziału Dróg Powiatowych Andrzej Strzelczyk przedstawił projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poprosiła o przedstawienie opinii komisji na temat projektu uchwały: 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek         

poinformowała, że opinia komisji jest pozytywna, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji                

Artur Górnicki poinformował, że opinia komisji jest pozytywna, 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka otworzyła dyskusję. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poprosił, aby Zarząd ustosunkował się do wcześniej zadanego pytania 

dotyczącego możliwości nieodpłatnego przejęcia od Skarbu Państwa nieruchomości. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski poinformował, że powiat wykorzystał wszystkie 

możliwości i ostatecznie jest zmuszony wykupić grunt pod inwestycję.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta ad vocem do wypowiedzi Starosty zwrócił się z pytaniem, co oznacza, 

że powiat wykorzystał wszystkie możliwości. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski ponownie poinformował, że Zarząd Powiatu 

wykorzystał wszystkie możliwości i jest zmuszony wykupić grunt pod inwestycję. 

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu 

Karkonoskiego Edyta Bielecka poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie  udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa Dolnośląskiego. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 
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Wynik głosowania: 

za   -  14 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymały się -    3 osoby. 

Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała została podjęta.  

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 8. porządku obrad. 

 

Wicestarosta Karkonoski Mirosław Górecki złożył wniosek o ogłoszenie 10 minutowej 

przerwy. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka ogłosiła 10 minutową przerwę 

w obradach. 

Ad.9. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka ogłosiła koniec przerwy  

przystąpiła do realizacji punktu 9. porządku obrad, dotyczącego przedstawienia Informacji 

Starosty Karkonoskiego z analizy oświadczeń majątkowych złożonych za rok 2023 przez 

zobowiązanych do tego pracowników samorządowych. 

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił informację z analizy oświadczeń 

majątkowych złożonych za rok 2023 przez zobowiązanych do tego pracowników 

samorządowych. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała o możliwości zadawania pytań dotyczących 

przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka zamknęła pkt 9. porządku obrad.  

Informacja Starosty stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.10. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka  przystąpiła do realizacji punktu 

10. porządku obrad, dotyczącego przedstawienia Informacji Przewodniczącej Rady Powiatu 

Karkonoskiego z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2023 złożonych przez radnych. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła informację z analizy oświadczeń majątkowych za rok 2023 

złożonych przez radnych. 

 

Przewodnicząca Rady poinformowała o możliwości zadawania pytań dotyczących 

przedstawionej informacji. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

Edyta Bielecka zamknęła pkt 10. porządku obrad.  

Informacja Przewodniczącej Rady stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
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Ad.11. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

11. porządku obrad, dotyczącego zatwierdzenia protokołu z VI sesji Rady Powiatu 

Karkonoskiego. 

 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych z pytaniem, czy są wnioski formalne do protokołu             

z VI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego. Wobec braku wniosków poddała pod głosowanie 

przedstawiony protokół. 

 

W głosowaniu jawnym, za pomocą programu eSesja umożliwiającego sporządzenie                         

i utrwalenie imiennego wykazu głosowania radnych, wzięło udział 17. radnych. 

 

Wynik głosowania: 

za   -  16 osób, 

przeciw  -    0 osób,  

wstrzymała się -    1 osoba. 

 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z VI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego został 

przyjęty. Protokół z VI Sesji Rady Powiatu Karkonoskiego stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła pkt 11. porządku obrad.  

 

Ad.12. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

12. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Starosty Karkonoskiego z prac Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski przedstawił sprawozdanie z działalności Zarządu 

Powiatu Karkonoskiego w okresie międzysesyjnym. Uzupełniając sprawozdanie 

poinformował, że: 

 

- w dniu 30.09.2024 r. odebrane zostały najpotrzebniejsze produkty i sprzęt dla powodzian 

otrzymane od wielu dostawców z całego kraju, 

- w dniu 16.10.2024 r. Zarząd Powiatu podpisał umowę na realizację przebudowy odcinka drogi 

w Podgórzynie, 

- w dniu 21.10.2024 r. Zarząd Powiatu podpisał umowę na remont budynku Centrum Opieki 

Nad Dzieckiem w Szklarskiej Porębie, 

- w dniu 22.10.2024 r. uczestniczył w integracyjnej wycieczce rowerowej z gwiazdami sportu, 

w której uczestniczyli również podopieczni Domu Pomocy Społecznej w Miłkowie.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionego przez Starostę sprawozdania.  

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

zamknęła pkt 12. porządku obrad. 
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Sprawozdanie Starosty Karkonoskiego stanowi załącznik nr 11. do niniejszego protokołu. 

 

Ad.13. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

13. porządku obrad, dotyczącego sprawozdania Przewodniczącej Rady oraz przewodniczących 

komisji z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poprosiła przewodniczących 

komisji o sprawozdania z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

- Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Komisji Zbigniew Piątek poinformował, że komisja 

przeprowadziła jedną kontrolę w Domu Pomocy Społecznej w Sosnówce,     

- Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Lemiszewska 

poinformowała, że komisja w okresie międzysesyjnym nie obradowała, 

- Komisja Budżetu, Finansów i Majątku Powiatu – Przewodnicząca Komisji Julia Maczek 

poinformowała, że Komisja odbyła dwa posiedzenia na którym były omawiane tematy na 

dzisiejszą sesję, 

- Komisja Spraw Społecznych – Przewodnicząca Komisji Agnieszka Bojko poinformowała, że 

Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane tematy na dzisiejszą sesję, 

- Komisja Budownictwa, Infrastruktury i Rozwoju Powiatu – Przewodniczący Komisji Artur 

Górnicki poinformował, że Komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane 

tematy na dzisiejszą sesję.  

 - Komisja Turystyki, Sportu i Promocji Powiatu – Wiceprzewodnicząca Komisji Agnieszka 

Lemiszewska poinformowała, że komisja odbyła jedno posiedzenie na którym były omawiane 

tematy na dzisiejszą sesję.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że w okresie 

międzysesyjnym wykonywała czynności związane z przygotowaniem obecnej sesji rady.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała o możliwości 

zadawania pytań do przedstawionych sprawozdań Przewodniczącej Rady Powiatu oraz 

Przewodniczących Komisji. 

 

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego 

zamknęła pkt 13. porządku obrad. 

 

Ad.14. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

14. porządku obrad – Interpelacja i zapytania.  

 

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, że składa zapytania dotyczące: 

- udzielenia informacji o działaniach podjętych przez Zarząd Powiatu w celu pozyskania 

brakujących środków finansowych wynikających z postępowania przetargowego na rozbudowę 

skrzyżowania drogi wojewódzkiej nr 367 z drogą powiatową nr 2741D w Łomnicy, 

- powodzi jaka miała miejsce na terenie powiatu karkonoskiego w miesiącu wrzesień 2024 r., 

a dotyczących szacowania strat powodziowych oraz likwidacji klęsk żywiołowych. 

 

Wobec braku dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego zamknęła      

pkt 14. porządku obrad. 
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Ad.15. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

15. porządku obrad – Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Radny Zbigniew Piątek poinformował, że w imieniu mieszkańców Kowar i własnym występuje 

z wnioskiem o zabezpieczenie w budżecie powiatu na 2025 r. środków na utworzenie 

bezpiecznego przejścia w rejonie przystanku autobusowego przy ul. Karpackiej w Kowarach – 

Krzaczynie.  

 

W związku z brakiem dalszych zgłoszeń Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta 

Bielecka zamknęła pkt 15. porządku obrad. 

 

Ad.16. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka przystąpiła do realizacji punktu 

16. porządku obrad – Sprawy różne. 

 

Radna Alina Sudoł-Kornalewicz przedstawiła problematykę związaną z poszerzeniem 

Karkonoskiego Parku Narodowego zwracając uwagę, że sprawa dotyczy pięciu gmin: 

Szklarska Poręba, Piechowice, Karpacz, Kowary i Podgórzyn. Dodała, że sprawa ta de facto 

nie należy do kompetencji Rady Powiatu, jednak jest istotna z punktu widzenia społecznego 

funkcjonowania mieszkańców powiatu. Zwróciła uwagę, że mieszkańcy powiatu nie posiadają 

dostępu do pełnej informacji na ten temat, ponieważ Dyrektor KPN składa wniosek do 

właściwego Ministra Środowiska i Klimatu z propozycję poszerzenia parku. Poszerzenie 

dotyczy trzech nadleśnictw tj: Nadleśnictwa Szklarska Poręba, Nadleśnictwa „Śnieżka” oraz 

Nadleśnictwa Kamienna Góra. Proponuje się zwiększenie powierzchni parku do 11.000 ha 

gruntu. Obecnie park obejmuje ok. 5.500 ha. Poszerzenie parku ma odbyć się kosztem Lasów 

Państwowych. Poszczególne nadleśnictwa zobowiązane są do zaopiniowania wniosku KPN. 

Należy zwrócić uwagę, że Lasy Państwowe i KPN posiadają tego samego ministra, a zatem 

jaki jest sens opiniowania jak mamy do czynienia z zależnością służbową. Oznacza to, że co do 

zasady poszczególni Nadleśniczy mają problem z merytorycznym zaopiniowaniem takiego 

wniosku. Powyższa kwestia budzi wiele emocji i jest bardzo trudną sprawą. Takim przykładem 

było spotkanie zorganizowane przez Wójta Gminy Podgórzyn, na które przybyło bardzo wielu 

mieszkańców. Zaapelowała do radnych, aby uwrażliwiać osoby, które mogą mieć wpływ na 

podejmowane w tym zakresie decyzje mając na uwadze, że rozszerzenie parku, to nie jest 

najważniejsza sprawa dla mieszkańców powiatu, albowiem ważne są drogi, ronda, oświetlenie 

i bezpieczeństwo mieszkańców.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski podziękował radnej za przedstawienie problemu 

poszerzenia Karkonoskiego Parku Narodowego. Poinformował, że wśród radnych jest 

przedstawiciel Rady Naukowej KPN-u radny Eugeniusz Kleśta. Poprosił radnego                             

o ustosunkowanie się do informacji przedstawionej przez radną Alinę Sudoł-Kornalewicz. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta poinformował, że z ramienia ministra jest przedstawicielem Rady 

Naukowej Karkonoskiego Parku Narodowego, a nie z ramienia Rady Powiatu. Dodał, że powiat 

nie posiada swoich przedstawicieli w gremium Rady Naukowej KPN. Na forum rady ścierają 

się dwa poglądy, pierwszy dotyczy bardzo konserwatywnego podejścia do ochrony przyrody, 

drugi zaś pogląd związany jest z elementami samorządowymi, gdzie na radzie artykułują 

potrzeby samorządowców, a tym samym mieszkańców, z których wynika, że park winien 

służyć mieszkańcom, a nie odwrotnie. Dodał, że tak naprawdę procedura poszerzenia parku 

jeszcze się nie rozpoczęła, wobec czego nie posiada szczegółowej wiedzy w tym zakresie. Na 
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chwilę obecną prowadzone są rozmowy i konsultacje na ten temat, a Rada Naukowa jest 

ostatnim podmiotem, który będzie wyrażać swoje stanowisko.  

 

Starosta Karkonoski Krzysztof Wiśniewski zwrócił uwagę, że oczekuje od radnego, który jest 

członkiem Rady Naukowej KPN jednoznacznego stanowiska na temat rozszerzenia 

Karkonoskiego Parku Narodowego. 

 

Radny Eugeniusz Kleśta ad vocem wypowiedzi Starosty stwierdził, że jako mieszkaniec 

powiatu i samorządowiec uważa, iż park powinien być zachowany w dotychczasowych 

granicach oraz być bardziej otwarty dla mieszkańców. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka poinformowała, że najbliższa  

sesja odbędzie się ok. 27 listopada 2024 r., a następnie przedstawiła temat przyszłej sesji. 

 

Ad.26. 

Przewodnicząca Rady Powiatu Karkonoskiego Edyta Bielecka zamknęła VIII Sesję Rady 

Powiatu Karkonoskiego o godzinie 1206. 

 
Protokołował: 

Krzysztof Woźniak 

 

Przewodnicząca Rady 

      Edyta Bielecka 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


